
BIOVIT er ein høgrelevant institusjon i møte med nasjonale og globale 
utfordringar og kriser. Det er givande å studere her, og kjempeviktig i eit 
samfunnsperspektiv at fakultetet koordinerer krefter og pengar som resulterer i 
aktuell og løysingsorientert forsking og kompetanse. 
 
Kandidatar frå BIOVIT bør vera spydspissar til god handtering av jordbruksberørt 
biologisk mangfald og oppbygging av fruktbar, karbonrik jord, i tillegg til effektiv 
ressursnytting i matproduksjonen og god dyrevelferd. 
 
Det brenn eg for, og at studentane får ein mest mogleg relevant førebuing til 
arbeidslivet. Meir tverrfaglegheit og praktisk innretting kan styrke fleire av 
studieretningane. Eg vil invitere til studentmedverknad via studentrådet for 
innspel på dette og andre fakultetsstyrerelevante spørsmål i forkant av møter. 
 
Bakgrunn til å forstå NMBU-organisasjonen har eg frå 10p-faget "Studenter i ledelse" som eg tok V18, 
då eg var redaktør i Tuntreet. Djubdeoppgåva det året handla om fakultetsleiinga. Konkret innan dette 
vil eg jobbe for betre integrering og samarbeid mellom plante- og husdyrinstitutta. Sjølv kjem eg frå eit 
allsidig mjølkebruk i Hemsedal, studerer no agroøkologi, og syns det er openbart stort potensiale for 
gode synergiar mellom institutta. Blir eg vald vil eg i forlenging av dette jobbe for gjenopprettinga av 
eit bachelorprogram i allsidig jordbruk. 

 


